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BESTYRELSENS BERETNING 24-25
Endnu en sæson nærmer sig sin 
afslutning. Igen i år er ASVs Ligadamer 
med i kampen om Guldmedaljerne. 
De tabte desværre kamp 2 til Holte 
efter at have haft en matchbold i 4 
sæt, så nu skal de vinde de næste 3 
kampe for at blive Danske Mestre. Om 

AF PREBEN DAHLGAARD - FORMAND

det lykkes, ved vi meget mere om til 
Repmødet. 
Mange andre af kredsens klubber har 
gjort det rigtigt flot i Divisionerne og 
både op- og nedrykninger blev afgjort 
på sidste spilledag i flere rækker.
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I år deltog Holstebro KFUM i Volleyligaen 
for damer. De har været et meget friskt 
pust med hele deres setup ved afvikling 
af kampene. De har desværre ikke søgt 
licens til næste sæson i Ligaen, men 
jeg er sikker på, at mange klubber har 
lært noget af Holstebros måde at gribe 
tingene an på. Mange andre klubber 
fra kredsen har også bidraget med 
flotte præstationer i Ligaen. En af mine 
drømme har altid været at Volleyligaen 
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var så attraktiv, at klubberne gerne vil 
rykke op, og vi er meget tæt på til næste 
sæson, idet der deltager 9 damehold og 10 
herrehold i Ligaen.

DIVISIONER OG 
KREDSRÆKKER
Rigtig mange af kredsens klubber har hold i 
1. og 2. Division, og der er også næsten fyldt 
med 10 hold i alle rækker. Det er dejligt at 
så mange hold deltager i Divisionerne og 
det er også dejligt, at vi sender hold op fra 
vores DS. Jørgen og Louise fortæller lidt om 
Danmarksserier og Jyllandsserier, hvor der 
også er blevet spillet mange tætte kampe.
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SAMARBEJDE MED 
VOLLEYBALL DANMARK
Sidste år fortalte jeg om nogle indledende 
snakke om kredsstrukturen i Volleyball 
Danmark. Der bliver stadigvæk arbejdet på, 
at vi skal have 3 kredse i landet. Vi er indgået 
i et tættere samarbejde med de Nordjyske 
klubber, og det kan godt på sigt føre med 
sig, at de kommer med i MJVB. 
Vi fik ny formand for Volleyball Danmark ved 
sidste års Repmøde, og jeg synes, at det har 
banet vejen for nogle positive tiltag, som vil 
give endnu flere gode volleyoplevelser. 
Forbundet kæmper stadigvæk med 
økonomien, og der er flere ideer til, hvordan 
de kan skaffe nogle penge, så Landsholdene 
kan komme ud og spille turneringer. Jeg vil 
på Repmødet fortælle om nogle af ideerne, 
og det kan måske give anledning til en god 
debat.

ACTION-VOLLEY 
MJVB havde et rigtig positivt volleybesøg 
af Remko Kenter fra Holland. Vi havde 
inviteret Remko til Danmark, hvor han på 
4 dage fik inspireret rigtig mange trænere 
og spillere med sine ideer. Han var på besøg 
hos Lyseng, SKF, Ikast og Bedsted, og alle 
steder var der godt gang i Hallen. Vi har i 
bestyrelsen evalueret på besøget, og er i 
gang med at planlægge noget tilsvarende 
til næste sæson med små justeringer.

Medlemstal
Jeg har kigget på medlemstallene for vore 
klubber og der er mange ting som kan være 
rigtigt spændende at dykke ned i. 
• Kredsens medlemstal stiger igen og 

nærmer sig nu 5000
• ABC fastholder niveauet med over 1000 

medlemmer

• Antallet af volleyspillere i Aarhus er 
fordoblet på 10 år

• Skovbakken har fremgang på 42 
medlemmer

• Der er også klubber der taber 
medlemmer

• Fordeling på køn; vi har stort flertal af 
piger i ungdomsvolley og omvendt et 
stort flertal af mænd hos de voksne (se 
hele statistikken på side 16-19)

Mange spændende ting som vi kan vende:
• Har vi de rigtige turneringstilbud?
• Skal vi have flere eller færre stævner?
• Aftenstævner i stedet for weekenden?
• Jeg håber I vil være med til at diskutere 

hvilken retning vi skal gå.
• Ungdomsnetværket mødes allerede 

kl. 17.00 for at få tid til at drøfte deres 
turneringer osv. Jeg vil opfordre alle 
klubber til at møde op der, hvis I har 
ungdomsvolley - eller måske overvejer 
at komme med på vognen. For de, der 
deltager i både Ungdomsnetværk og 
Repmøde, giver kredsen aftensmad.

• 

AFSLUTNING
Stor TAK til jer alle for de mange tilbud, 
der bliver lavet ude i klubberne. Stor ros 
til Ikast for, at de stadigvæk har kræfter 
til at gennemføre Camps, som er et 
kæmpe tilløbsstykke. Held og Lykke til de 
ungdomshold og mixhold, som skal deltage 
i DM. Håber på en god sommer med en 
masse Beach Volley.

Tak for samarbejdet i Bestyrelsen og en stor 
tak til Jørgen Donslund, som løser utroligt 
mange opgaver i kredsen. 
 

B E STY R E L S E S B E R E T N I N G
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DANMARKSSERIERNE
AF LOUISE DAHLGAARD

I år har vi været tilbage til at afvikle både 
Danmarksserie damer og herrer med 9 hold 
i hver række. Det er stadig vores indtryk, at 
modellen med trekantsstævnerne passer 
holdene rigtig godt. Der har været meget få 
kampflytninger i løbet af sæsonen, og vi ser 
det som meget positivt i forhold til at få afviklet 
kampene.
I marts måned begynder vi altid at se frem 
til den kommende sæson med særligt fokus 
på oprykning og nedrykning. Det er altid en 
lidt kompleks tid, hvor brikkerne i rækkerne 
under og over DS også skal falde på plads, før 
klubberne kan få en endelig afklaring.
I herrernes række ender Skive som vindere, og 
de ønsker oprykning til 2. division.
På andenpladsen ender VK Raptus, som også 
ønsker oprykning. Vi ønsker de to hold tillykke 
og held og lykke i 2. division.
For damernes vedkommende var det meget 

tæt mellem de to hold i toppen - SKF og Ikast. 
Begge hold har 15 sejre i 16 kampe, men SKF 
ender med en bedre sætscore som nummer 
1. Tillykke til SKF. De to øverste hold ønsker af 
forskellige årsager ikke oprykning, og derfor 
overgår muligheden til Skovbakken 1 på 3. 
pladsen.
I den anden ende af tabellen er det fortsat lidt 
uvist. I reglementet fremgår det, at antallet 
af nedrykkere fra DS afhænger af antallet af 
nedrykkere fra 2. division, og der skal gøres 
plads til oprykkere fra JS. Derfor er afklaringen 
i forhold til den kommende sæson i skrivende 
stund fortsat i gang.
Jeg sætter stor pris på klubbernes 
samarbejdsvillighed, men hjælp gerne hinanden 
i hallen med at tjekke kamPskemaerne efter 
kampene - det sker desværre stadig, at de er 
mangelfuldt udfyldt. Endvidere har jeg i flere 
tilfælde måtte rykke nogle gange
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for kampskemaerne, og det kunne være 
rigtig rart for alle, at de kom hurtigst muligt.
Jeg håber, at alle har haft nogle gode DS-
dage i hallerne!
Tak til Jørgen Donslund for et godt 
samarbejde. Jeg sætter stor pris på, at Jørgen 

altid gider at sparre med mig om stort og 
småt.

JYLLANDSSERIERNE

Jyllandsserierne har vokseværk.
Rækkerne er så populære, at jeg i starten 
af sæsonen måtte bede værtsklubberne 
reservere flere baner. 
I forhold til sæson 23-24 er antallet 
af damehold steget fra 7,8 til 11,1 hold 
pr. stævne, mens det hos herrerne er 
steget fra 15,7 til 23,9 hold pr. stævne.   
Vi skal nok planlægge efter at stigningerne 
kan fortsætte, så jeg regner med, at 
vi skal bruge ca. 4 baner til damenes 
stævner næste år og 8 baner til herrerne. 

Samme dag?
Jeg vil foreslå at vi placerer dame- og 
herrekampene samme dag, så vi kan deles 
om noget af halkapaciteten. Det vil øge 
fleksibiliteten og det er vel også meget 
hyggeligt at dele stævnet med det andet 
køn? Skal det være lørdag eller søndag??
Turneringen kører godt i Latourna, og 

på hjemmesiden angives en fordeling af 
holdene, når vi skal spille forskellige steder. 
 
Øst-Vest-deling?
Bestyrelsen har kigget på muligheen for 
at dele Jyllandsserien i en østlig og en 
vestlig række, men fordelingen af hold er 
så skæv, at en opdeling højst kan komme 
på tale i de første 1-2 stævner på herresiden. 

Slutspil? 
Der er langt fra niveau D eler E til toppen 
af rækken. Kan vi finde en form med et 
slutspil i flere niveauer, så der er mere at 
spille om og flere højdepunkter?

Tillykke til rækkevinderne; Horsens VBC 
damer og Silkeborg KFUM herrer. De rykker 
op i DS sammen med Randers damer og 
Raptus herrer.

AF JØRGEN DONSLUND

U DVA LG S B E R E T N I N G  JY L L A N D S S E R I E N
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MIX SYD

AF STEEN JØRGENSEN
Vi har heldigvis igen haft en rigtig fin sæson i 
Mix Syd, og fra stævnet  i november har vi været 
fra 18 – 22 hold til stævnerne, hvilket er rigtigt 
flot. Selvom der lidt pres på til stævnet i Kibæk 
i januar med 22 hold til kun 5 baner. Men det 
gik fint, og så er rart med Latourna til at lave 
stævneplanen. 

Snejbjerg 1 og Ikast 1 dominerede sæson i 
A-rækken, og der var spænding lige til det sidste 
stævne i Tjørring. Kun 1 point skilte de hold 
før finalestævnet. Snejbjerg 1 vandt finalen og 
blev Mix Syd mestre. Et stort tillykke til dem. Til 
gengæld var Ikast 1 så de bedste til Nord/Syd 
finalestævnet i Stoholm. Så også et stort tillykke 
til dem. 

Men som sagt alt i alt en rigtig fin sæson med 
mange tætte kampe i alle rækker, hvilket giver 
en dejlig fin stemning til stævnerne, selvom det 
ikke altid er nemt at overholde tidsplanen. Men 
det bliver taget med højt humør. 

Til sidst vil jeg igen takke alle holdene for endnu 
en pragtfuld sæson og håber at se alle holdene 
igen til næste sæson.

Så scorede Fjends 1 hattrick. Noget, der vist nok 
aldrig før er sket i Mix Nord. For 3. gang sikrede 
de sig suverænt mesterskabet foran Fjends 2, 
der lige netop fik sig klemt foran Bøvling.
I årets stævner var der 4 gange, der var 7 hold 
med. Et udfordrende antal, da holdet, der ikke 
spiller, skal dømme og være sekretær på 3 
baner samtidigt. 
Jeg kunne desværre ikke være med som 
turneringsleder alle gangene, men Brian tog 
over, og holdene hjalp til, når det kneb. En stor 
tak til især Skive, hvor både Brian og jeg var 
forhindrede. 
Hvordan får vi flere hold med? Ja, det er et godt 
spørgsmål. Der findes klubber i både Salling, 
Thy og på Thyholm, der spiller motionsvolley. 
Men de har ikke lyst/mod på at komme ud 
at spille stævner. Hvordan kaprer vi dem? De 
første 1 - 2 gange gratis?
Dejligt at se Nr. Nissum Efterskole og Viborg 
Katedralskole efter jul. 
Dejligt med den gode stemning og 
hjælpsomhed, der altid præger stævnerne.

MIX NORD

AF KURT KRISTENSEN OG 
BRIAN BENDTSEN

U DVA LG S B E R E T N I N G E R  M I XVO L L E YU DVA LG S B E R E T N I N G  JY L L A N D S S E R I E N
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UNGDOMSVOLLEYBALL
NETVÆRKSMØDE-OPLÆG

Der findes ikke en formand for MJVB-ungdomsudvalget. 
Og uden en formand foretager udvalget sig ikke noget. Derfor har bestyrelsen bedt os skrive 
UU-BERETNINGEN, der også skal være oplæg til netværksmødet.
NETVÆRKSMØDE FOR ALLE TRÆNERE/ LEDERE MED INTERESSE FOR UNGDOM/TEEN/
KIDS onsdag d. 30. april kl. 17.00- ca. 18.30. Repmødet starter kl. 19.00.
Hvis man melder sig til NETVÆRKSMØDETmelder sig til NETVÆRKSMØDET  hos jd@mjvb.dk senest dagen før mødet, sørger 
kredsen for pizza til aftensmad.

UU-Beretning = Netværksmødeoplæg

Aarhushistoren
Vi starter med noget positivt og håbefuldt:
Det spirer i Aarhus: Både Raptus og ASV har 
i denne sæson for første gang nogensinde 
været med i hhv. Kids og Teenstævner. Vi 
har også set ungdomsspillere i Skovbakken, 
Skødstrup, Virup, Lyseng, Hinnerup og ABC. 
De fleste steder er det i en spirende fase og 
der er stadig masser af udviklingspotentia-
le. Aarhusklubberne har særligt potentiale, 
fordi der er mange dygtige volleyfolk, der 
kan træne og et stort befolkningsunderlag. 
En gang var København håbløst bagud på 
ungdomsvolley, men da det samtidig spi-
rede i flere københavnske klubber opstod 
der en god konkurrence som har udviklet 
sig til at Københavnsområdet har domi-
neret dansk ungdomsvolley de seneste 
årtier. Før den tid var det Odense, der hav-
de Danmarks stærkeste ungdomsmiljø. Vi 
hepper på Aarhus som det næste centrum 
for dansk ungdomsvolley. Det ville være en 
flot udnyttelse af de mange nye kræfter der 
findes i byen, som har mere end fordoblet 
antal voksne volleyballspillere inden for de 
sidste 10 år. 

AF LOUISE DAHLGAARD OG JØRGEN DONSLUND

Gode ideer, råd eller advarsler til Aar-
husklubberne?

Kidsvolley
Kidsvolleyball har brug for ny fokus. Antal-
let af hold til stævnerne er halveret på et 
år. Tidligere var der som regel ca. 3 klub-
ber der kunne mønstre 8-10 hold hver og 
så var der nogen at spille mod for alle an-
dre. I år har kun SKF KFUM haft en sådan 
volumen.
Hvad er problemet?
Løsningsforslag?

U15 og U17-kvalifikation
Pointsystemet med stigning i pointtallet 
fra stævne til stævne er uhensigtsmæs-
sigt i forhold til fradragsreglen og det 
differentierer ikke mere mellem holdene i 
slutningen af turneringen, så det er sim-
pelthen dårligt og skal afskaffes. 
Skal vi så genindføre dobbelt point i 
sidste stævne? 
Dobbelte finalepoint blev afskaffet pga. 
risikoen for at et af de stærkeste hold kunne 

U N G D O M S VO L L E Y  O PL Æ G  T I L  N E TVÆ R KS M Ø D E
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blive nødt til at melde afbud til det sidste 
stævne pga. sygdom eller skolerejse og 
dermed ville misse DM. Vi kan kompensere 
med en ny regel om, at man ”i tilfælde af 
et nødtvunget afbud til det sidste stævne 
vil få en bonus på gennemsnittet af de 
øvrige stævner (med 1 decimal) lagt til som 
”negativt fradrag” dvs. tillæg.” 
(Holdet får jo et fradrag på 0, fordi de i sid-
ste stævne scorer 0 point)

Skal U17-turneringen deles i op, så de før-
ste tre runder kun kvalificerer til Final-4 og 
seedning til DM-kvalen, der starter samme 
dag som Final 4 medio december og fort-
sætter med 4 runder i foråret.  Hvorfor? 
a. Fordi der kan være langt at køre til 8 
stævner fra Kerteminde eller Hjørring, hvis 
man ikke satser på at kvalificere sig til Fi-
nal-4.

b. Fordi der er mere tid til at få styr på holdet 
inden DM-kvalen starter.
Men vi holder fast i et stævnetilbud med 
8 stævner, så man som U17-spiller kan få 
opfyldt sit kampbehov ved at spille i disse 
turneringer. 

Klubber med 2 hold
Forslag fra JD: Det tillades at klubber med 
to eller flere hold i samme DM-kval-række 
flytter rundt på spillerne mellem to runder. 
Vi skal dog fastholde, at man kun med 
dispensation kan rykke en spiller ned før fi-
nalerunden, hvor der jo også er trøjer på spil i 
B- og C-rækken.
Det var et ønske fra en træner, og sekreta-
riatet kan bare ikke finde gode argumenter 
for at fastholde den regel, når vi spiller GP og 
kun et hold pr. klub kan deltage i DM. Er der 
andre, der kan se problemer ved, at man må 

skifte ud på holdene? 
 
U15-optaktsstævnerne: Fasthol-
des. Men datoerne koordineres 
med de andre kredse, så der er 
mulighed for at slå to stævner 
sammen, hvis der er for få hold. 
Så risikerer man altså at skulle 
spille i Aalborg i stedet for Frede-
riks, men til gengæld er der flere 
forskellige modstandere i vente.

Skal pokalen i U15-rækkerne 
flyttes til optaktsturneringen i 
stedet for første tællende stæv-
ne?
Det kunne skabe lidt mere inte-
resse for optaktsstævnerne.

Ca tid: dec. jan feb. mar.
23-24 DU15 10 6 9 9
23-24 DU17 9 10 8 7
23-24 HU15 4 2 7 6
23-24 HU17 8 6 8 5

23-24 i alt 31 24 32 27
24-25 DU15 8 9 10 11
24-25 DU17 15 14 17 15
24-25 HU15 5 6 8 6
24-25 HU17 7 7 9 8

24-25 i alt 35 36 44 40

DM kval-hold i de 4 sidste runder
dec. jan feb. mar.

23-24 i alt 31 24 32 27
24-25 i alt 35 36 44 40

27 % flere hold deltog i dette 
års DM-kvalifikation i forhold 
til året før. I den sidste runde 
var stigningen hele 48 % -
måske pga. præmier i B- og C-
rækkerne. Dejligt endelig at 
kunne sige: Ja - vi tilbyder alle 
U15 og U17-hold jævnbyrdige 
kampe mod jævnaldrende 
hold af samme køn. Det mål 
har vi arbejdet på at nå i 
mange år. Nu er vi der! Det 
kostede GP-stævnerne livet, 
men er det ikke det værd?? Vi 
har stadig Teen-stævnerne 
som mere lokalt forankret og 
fleksibelt tilbud. Drengenes 
U15 række, fik dog kun en B-
række i næstsidste runde. 
Men vi er meget tæt på målet. 
Lad os fejre det - og så finde 
nogle flere drengehold!

Næsten i mål med B-rækker i DM-kval
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KIDS OG TEEN
Sidste regulære Kids og Teen-runde inden 
FM igen bliver kredsens Finalestævne, 
hvor vinderne kæmper om titlen ”kreds-
mester” og får mesterskabsmedaljer.
Kredsmesterskab i Kids og Teen: 
Kredsens finalestævner og FM flød sammen 
men nu er FM drevet videre væk fra kred-
sens regi.

Skal stævnerne Teen 6-7 og Teen 8-9 igen 
afvikles sammen? Vi ser på deltagertallene 
og lytter lidt til de tilstedeværendes forvent-
ninger til stigning/fald i næste sæson og 
træffer beslutning.
Vi skal vende erfaringerne med at spille 
paradis til stævnerne, da det kan blive en 
del af løsningen ved nogle stævner, hvis 
rækkerne lægges sammen.

Ungdomsmix-turneringen lægges på is 
i mindst et år. Det var verden alligevel ikke 
klar til endnu. Men det viste sig at ung-

doms-mixholdene sagtens kan spille med i 
Mix Syd og Nord. Så det vil vi gerne anbefale 
til både gymnasiehold og efterskolehold.

Vidensdeling: Vi mangler tid til deling 
af alle de små genistreger hjemme fra vores 
klubber. Er der interesse for netværksmø-
der på fx Teams med kortere intervaller 
end dette ene årlige møde?

Ungdomsudvalget
MJVBs ungdomsudvalg hed for 
et par år siden Power-UU og satte 
meget i gang. især omkring teen-
volley. Poweren forsvandt des-
værre, da Louise KB trak sig som 
formand. De øvrige medlemmer i 
udvalget har ikke kunnet udpege 
en ny leder. 
Kan de det nu? 
Eller skal der søges en anden 
løsning? 
Kan ansvaret deles?

Vi håber på en konstruktiv snak, 
der vil pege frem mod en god 
udvikling.    

LD/JD

U N G D O M S VO L L E Y  O PL Æ G  T I L  N E TVÆ R KS M Ø D E
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Danmarksserierne 2024-2025 SLUTSTILLINGEN
DAMER K V T Bolde P V

1 SKF KFUM 16 15 1 45 - 4 1205-781 45 15
2 Ikast 16 15 1 46 - 7 1303-888 45 15
3 Skovbakken 1 16 10 6 33 - 24 1261-1223 30 10
4 ASV 16 9 7 31 - 27 1262-1229 28 9
5 Holstebro 16 9 7 27 - 29 1148-1163 27 9
6 VK Raptus 16 7 9 27 - 34 1253-1323 23 7
7 Aarhus 1900 16 3 13 18 - 42 1097-1355 12 3
8 Tjørring IF 16 2 14 14 - 43 1078-1333 8 2
9 Skovbakken 2 16 2 14 12 - 43 977-1289 7 2

HERRER K V T Bolde P V
1 Skive FVK 16 14 2 44 - 14 1380-1098 42 14
2 VK Raptus 16 12 4 39 - 20 1386-1204 37 12
3 Ikast 1 16 10 6 37 - 25 1398-1284 33 10
4 Horsens VBC 16 10 6 34 - 27 1373-1279 32 10
5 Ikast 2 16 9 7 33 - 29 1369-1327 27 9
6 Randers VK 16 8 8 32 - 29 1377-1261 26 8
7 ASV 16 3 13 18 - 42 1191-1427 11 3
8 Afghansk KI 16 3 13 15 - 40 853-1286 11 3
9 Ry VK 16 3 13 18 - 44 1256-1417 11 3

Sæt

Sæt

DANMARKSSERIERNE

GRAND PRIX RÆKKERNE

S LUT ST I L L I N G E R

SLUTSTILLINGERNE
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Klub

Hun
Han
Hun
Han
Hun
Han

Hun

Han

Hun

Han

Hun
Han
Hun
Han
Hun
Han

Total 
2024

2023

ABC 4 1 12 9 17 31 106 112 276 317 51 82 8 8 3 2 1.039 1.038 1
ASV 1 1 17 10 77 77 75 137 7 19 7 1 429 411 18
Ikast KFUM 27 7 78 70 22 21 12 22 14 16 289 297 -8
Skovbakken 3 71 8 23 23 40 34 4 5 211 169 42
Raptus 7 1 34 28 38 46 154 214 -60
Randers VK 6 5 35 23 5 11 16 20 12 15 2 2 152 140 12
Aarhus 1900 2 33 7 43 59 3 148 139 9
Bedsted KFUM 6 6 12 13 39 15 5 11 11 11 7 10 1 1 148 163 -15
IF Lyseng 1 29 24 17 16 13 12 4 14 1 131 180 -49
Galten (Airborne) 15 1 39 16 1 7 7 10 12 9 2 119 110 9
Horsens Club 19 2 12 25 3 11 6 15 9 7 1 2 112 101 11
SKF KFUM 29 20 14 9 3 10 2 5 7 6 1 2 108 89 19
Hjerm FIF 1 5 14 5 16 7 8 6 8 8 13 2 1 1 95 94 1
Holstebro KFUM 15 16 22 10 7 11 2 7 2 2 94 86 8
Ry Vk 75 17 36 9 3 7 1 2 1 11 1 88 63 25
Skive FVK 4 4 32 11 2 10 3 5 2 9 3 1 86 73 13
Silkeborg Beach1 1 6 5 3 13 11 19 21 2 2 84 86 -2
Aabyhøj IF 1 4 8 13 23 5 13 10 1 2 80 71 9
Skødstrup SF 9 9 18 7 5 2 10 11 1 72 52 20
Ikast KFUM Nord 40 30 70 38 32
Skjern KFUM 18 6 7 5 9 7 11 4 67 37 30
Tjørring IF, 21 3 9 1 2 3 7 14 1 61 30 31
Vet. Skovbakken 10 2 30 19 61 61 0
Løsning VK 7 11 17 1 3 1 3 2 6 1 52 55 -3
Hornsyld If 9 3 25 5 3 5 50 26 24
Funder GF 6 6 1 3 6 10 7 7 1 47 38 9
Vejlby R IK 10 7 6 22 45 35 10
Herning KFUM 2 2 10 8 3 8 4 7 44 44 0
SIK Viborg 2 1 5 3 7 9 6 4 6 43 41 2
Fjends Volley 3 6 4 16 3 8 2 42 44 -2
Hinnerup VK 4 9 3 1 2 3 2 14 1 2 41 39 2
Millenium IF 9 3 6 3 1 9 5 4 40 32 8
Virup IF 1 5 4 5 4 1 3 12 2 1 38 48 -10
Bøvling UIF 1 2 3 2 3 8 5 5 4 3 36 31 5
Kibæk IF 8 7 7 4 1 7 34 34 0
Gjern IF 1 14 1 1 5 2 2 3 1 1 31 38 -7
Aulum GF 3 3 8 3 1 1 6 25 18 7
Silkeborg KFUM 1 2 3 17 1 24 20 4
Snejbjerg SG&I 3 5 3 3 5 4 23 19 4
Langhøj KFUM 1 2 4 1 1 2 9 1 21 18 3
ØBG Silkeborg 5 5 4 6 20 18 2
Højvangens IF 1 2 2 4 1 8 1 19 17 2
Beder-Malling IF, 4 4 11 19 25 -6
VIF, Mors 1 2 1 4 5 2 1 2 18 17 1
Sunds KFUMs 1 3 1 2 2 6 1 1 17 16 1
Faster BGF 1 2 3 4 6 1 17 17 0
If Centrum 1 3 5 5 1 2 17 18 -1

Frem
-

gang

60-69 70+0-6 år 7-12 13-18 19-24 25-39 40-59

M
ED

LEM
SSTA

TISTIK
 2024
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Vejlefjord If 8 8 16 16 0
Solbjerg IF 1 2 2 3 1 7 16 17 -1
Hauge UGF 2 2 2 2 2 4 1 15 13 2
Koldby-Hørdum 2 2 3 2 1 4 1 15 12 3
Sundby Thy IK 3 5 3 4 15 16 -1
Hersom Bjerregrav 1 5 6 1 1 14 12 2
Kolt-Hasselager 1 6 1 3 2 13 13 0
Ringkøbing KFUM 2 1 2 2 1 3 1 12 14 -2
Thyholm GF 1 3 3 2 2 11 50 -39
Hjortsvang U- & IF 5 1 1 1 2 10 8 2
Uldum IF 1 1 3 1 3 1 10 25 -15
Gjellerup KFUM 1 1 1 1 1 2 2 9 15 -6
Gullestrup GBiF 3 1 3 2 9 10 -1
Riis Tebstrup IF 1 1 2 2 1 1 1 9 9 0
Voerladegaard IF 1 1 7 9 13 -4
IF Trojka 4 2 3 9 9 0
Trabjerg GF 1 2 3 2 8 11 -3
M88, Thise 1 1 2 4 9 -5

0-6 år 7-12 13-18 19-24 25-39 40-59 60-69 70+
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AARHUS DRIVER VÆKSTEN I 
MEDLEMSTALLET

Klubber i Aarhus Kommune MJVB udenfor Aarhus

2024 2014
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SEKRETARIAT
Jørgen Donslund
Park Alle 6 ,  Ikast
Tlf .  61676820

www.mjvb.dk

WEBSITE

1. Valg af dirigent
2. Bestyrelsens beretning
3. Udvalgsformændenes  beretninger
4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab samt status pr. 
28/2 til godkendelse
5. Behandling af indkomne forslag
6. Valg:

VA LG  I  U L I G E  Å RVA LG  I  U L I G E  Å R
2 bestyrelsesmedlemmer   (på valg:  Peter Kjel lerup og Erik Kreuzfeldt)
Udvalgsmedlemmer
2 medlemmer ti l  turneringsudvalget (J.  Madsen og B.  Søndergaard)
2 turneringsledere t i l  S3 mix (Steen Jørgensen og Kurt Kristensen)
1 medlem ti l  dommerudvalget (vakant)
1  medlem ti l  beachudvalget (Al lan Christensen,  Niels Dahlgaard, 
Mogens Kjeldsen)
1 medlem ti l  ungdomsudvalget (??)
2 revisorer samt én revisorsuppleant (Arvid Lisbjerg/Lissi  Rabjerg/
Anja Kjærsgaard)

7. Fastsættelse af stedet for næste repræsentantskabsmøde
8. Eventuelt

DAGSORDEN FOR REPMØDET

FA R VE L  O G  TA K  T I L  S Æ S O N  2 0 24 -2 0 2 5


